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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének 2007. február 14-én megtartott  

    ülésén. 

 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal Tanácsterme 

Jelen vannak: Hertlik Mihály, Kochnyák Sándor, Makovics Zoltán, Nagy Péter, Szivek 

Péter, Tordáné Petrik Etelka, Vöröskői István képviselők,  

Gaál Lajos polgármester 

  Bognárné dr. Solymoskövi Veronika mb jegyző, jkv vezető 

 

Gaál Lajos polgármester köszönti a megjelent képviselőket és vendégeket. Megállapítja, hogy 

a Képviselő-testület megválasztott létszáma 10 fő, jelen van 8 fő, az ülés határozatképes.  

 Mészáros János és Mihovné Srutek Gabriella képviselők jelezték, hogy késni fognak. 

A második napirendi pontként meghatározott „Ingatlanokkal kapcsolatos ügyek” (Clock 

Hungary Bt, Ródium Kft) javasolja zárt ülés keretében az ülés végén tárgyalni. A 2006. évi 

költségvetés módosítása eredetileg nem szerepelt a napirendi pontok között, kérem felvételét 

elfogadni, tehát sorrendben:    

1./ Két ülés közötti események,  

2./ 2007. évi költségvetés megtárgyalása, elfogadása,  

3./ 2006. évi költségvetés módosítása,  

4./ Egyebek,  

5./ Zárt ülés: - Clock Hungária, és Ródium Kft ügyei.  

 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:   

Kesztölc község Képviselő-testületének 

12/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

a kiegészített napirendet valamint a zárt ülés tartására vonatkozó javaslatot elfogadta. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

1./Két ülés közötti események: 

Gaál Lajos: 

 Az E-ON képviselőjével történt egyeztetésen szóba kerültek a trafókörzeti problémák, 

hálózatkiesések, melyek abból erednek, hogy már a betáplálásnál sincs meg a 

megfelelő feszültség, átszervezés folyik náluk – belső problémáik vannak, de 

igyekeznek a fogyasztók észrevételeit orvosolni. 

 Stúdió Cad Kft. árajánlata a belső udvar tervezéséről. A hivatal belső udvarának 

rendezésére árajánlatot kértünk, melyre 150.000,- Ft + áfa ajánlatot kaptunk. Sokalljuk 

a látványtervért az összeget, ezért saját elképzelés szerint fog megtörténni a rendezése. 

 Segítők, vállalkozók, intézmény vezetők ,testületi tagok  találkozója véleményem 

szerint jól sikerült.  Meghívottak nagyobb része ~90 % -a megjelent. 

 A lábatlani Vasbeton Kft felajánlotta vasbeton aljzatait, melyeket a MÁV nem tud 

átvenni tőlük, ezek felhasználását a Cseresznyéshát utcában tudnánk elképzelni, ha 

sikerül egy kedvező árban megállapodnunk. 

 Közművelődési konferencia Tata: Miskolc alpolgármestere tájékoztatót tartott egy 

település arculatának kialakítási folyamatáról. Van gyakorlata benne, Miskolcé már 

elkészült.  



 Egyeztető fórumot tartott a hivatalban a Veszprémi  Bányakapitányság – a kőbánya 

művelése nem megfelelő – a valós helyzet eltér a térképi nyilvántartástól, a helyesbítés 

megtörtént. 

 Mozi eladása – adásvételi szerződés előkészítése. A vevő az üzlet megkötésekor 

azonnal, egy összegben fizet. 

 Orvosi lakás értékesítése: értékbecslő dolgozik. 

 

2./ 2007. évi költségvetés 

 

Hertlik Mihály: - A költségvetési tervezetet mindenki megkapta  a tavalyi évhez képest igen 

nagy hasonlatosságot mutatnak a számok benne. A testület által kért pontrendszer elkészítése 

nem sikerült, de mi nem is az idei évben gondoltuk a bevezetését, hanem a következő 

költségvetés elkészítésekor, az idő rövidsége miatt.  

A kiadás-bevételi oldalon 274.957 e Ft áll, a pénzügyi bizottság javasolja elfogadni. 

Makovics Zoltán: - mivel igen jelentős részét teszi ki a költségvetésnek a részben önállóan 

működő intézményeink kiadásai, lehet-e tudni, hogy a normatívákon kívül ténylegesen 

mennyibe kerül az önkormányzatnak ezen intézmények fenntartása? A támogatásokhoz 

szeretném javasolni, hogy a POFOSZ-t és a Nyugdíjas Bányász Szakszervezetet ne támogassa 

az Önkormányzat, az ő támogatásaikat kapják meg a helyi szervezetek pl: Vöröskereszt vagy 

az Önkéntes Tűzoltó Egyesület.  

Kochnyák Sándor:- Nem javasolnám ezektől a szervezetektől a támogatás megvonását, 

hiszen olyan csekély 10-20 ezer forint a támogatás mértéke, és különben meg csak azért van 

szükségük a támogatásunkra, hogy a községbeli koszorúzásokat, megemlékezéseket 

méltóképen ünnepelhessék.  

(Mészáros János képviselő megérkezik, a Képviselő-testület jelen lévő létszáma 9 fő.) 

Hertlik Mihály: - én sem értek egyet a támogatási összegek megváltoztatásával. 

 

A képviselő-testület 6 igen, 1 nem és 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

13/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

 a 2007. évi költségvetési rendelet tervezetében szereplő  

támogatási összegeket nem kívánja módosítani. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

A képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotja: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

1/2007.(II.14.) számú rendelete 

a 2007. évi költségvetésről 

 

3./ 2006. évi költségvetés módosítása 
Kissné Dinnyés Szilvia: Szóbeli előterjesztésében elmondja, hogy a módosításra a 

visszaigénylések miatt van szükség. Vannak olyan támogatások, melyet az Önkormányzat 

kifizet, majd visszaigényli az Államkincstártól. Ezeket a bevételeket nem lehet előre tervezni, 

ezért van szükség időről időre ilyen módosításokra. Ezeken kívül vannak pénzforgalom 

nélküli, valamint pénzforgalommal kapcsolatos átcsoportosítások, melyekről  az előterjesztett 

rendelet-módosítás 3-4. §.-sa szól részletesen.   

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy az előterjesztett rendelet-módosítást elfogadják-e? 



 A képviselő-testület 8 igen, 1 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotja: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

2/2007.(II.14.) számú rendelete 

 a 11/2006.(VIII.31.), a 9/2006.( IV.27.) számú rendelettel módosított 

a 2006. évi költségvetésről szóló 

 2/2006.(II15.), rendeletének módosításáról 

 

5./ Egyebek 

1.  
Gaál Lajos: - még a tavalyi évben fordult a Kossuth utca 2. szám alatti lakó kéréssel a 

hivatalhoz, hogy a közterületen álló öreg nyárfát vágjuk vissza vagy ki, mert belelóg a 

villanyvezetékbe és a házát is veszélyezteti, különösen a mostanában előforduló nagy viharok 

aggasztják, félti az ingatlanát. Megkerestem egy fakivágással foglakozó vállalkozót, akinek 

kosaras kocsija is van, 5.000,- Ft/óra díj ellenében vállalták is a kivágást. A 

Településfejlesztési Bizottsággal és a Faluért Egyesület tagjai is részt vettek a helyszíni 

szemlén. Az ő általuk felkért alpinista 50.000,- Ft ért vállalta volna a gallyazást. Az 

esztergomi főkertész 40.000,- Ft-ért vállalná a szakértői vélemény megírását a szakszerű 

gallyazás lebonyolítására, vagy kivágását.  
Előzetesen egyeztetett időpontban Nagy Péterrel TFKV Biz. elnökével a helyszínen 

tárgyaltunk a vállalkozóval. Véleményünk szerint a fa kivágása indokolt, a tulajdonos kérelme 

megalapozott. 

Megkértem Nagy Péter urat, tájékoztassa a Faluért Egyesületet. 

Későbbi időpontban felhívott, közölte, hogy beszélt Sasvári Zoltánnal, aki szerint szakértőt 

kell hívni. Hosszas huzavona után megegyeztünk, hívjon szakértőt, a díjat az önkormányzat 

fizeti, legalább lesz a kezünkben egy szakértői vélemény. A megállapodott időben a 

vállalkozó nem jött, a mai napon viszont jelentkezett, így felhívtam Nagy Péter, hogy mi a 

helyzet a fával kapcsolatban. Ennyi az előzmény. Komoly nézetkülönbség alakult ki 

közöttünk.  Sérelmeztem, hogy a hétfői szakértői felmérésen nem lehettem jelen. Ennek 

eredményéről semmilyen tájékoztatást nem kaptam. Elhangzott egy javaslat alpinista 

felkérésére, ami kb: 50.000 Ft (ár nem tőlem származik), a kosaras kocsi a legrosszabb 

esetben 2 óra 10.000 Ft.  

Kérem a testület és a TFKV Bizottság állásfoglalását ez ügyben, és javaslatát a következő 

hasonló ügyekkel kapcsolatban. Mire van jogosítványa polgármesternek, mi a bizottság 

feladata, milyen kötelezettségei lehetnek az egyesületnek.   

Nagy Péter: Nem szándékosan hagyták ki a szemlén a polgármestert. A bejárás hétfőn volt, 

ma szerda van, itt a testületi ülésen kívánta szóban előterjeszteni, mert kell rendelni az írásos 

véleményt. Az eredménnyel kívánták felkeresni. Megnézték az óvodában történt fakivágást is, 

ott bizony sokkal többet vágtak ki, mint amiről szó volt.   

Bognárné: A Képviselő-testület most olyan ügyet tárgyal, melyhez csak, mint tulajdonosnak 

van köze. A fakivágási engedély kiadása – törvényben meghatározott körben - a jegyző 

hatásköre. Az önkormányzat, ha a fa közterületen áll, mint tulajdonos kérheti annak kivágását. 

A jegyző döntésének alátámasztására szolgál a szakértői vélemény. A Területfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság a Képviselő-testület döntésének előkészítésére fejtheti ki a 

véleményét. A Képviselő-testület feladata, hogy a költségvetésben biztosítson keretet a 

szakértő díjazására.  A jegyző a Ket. szabályai szerint jár el, viszont ki lehetne dolgozni egy 

eljárási rendet, amiben meghatározzák a polgármester, a képviselő-testület és a bizottság 

feladatát, figyelembe véve az egyesület szerepét. Tudva Kesztölc azon természeti adottságát, 

hogy sok védelemre érdemes fa és fafajta van, megalapozottabb döntést lehet hozni, ha előre 



számba vesszük ezeket a növényeket. Az egyesület is részt vehetne az előkészítésben. Cél, 

hogy előzetesen alakuljon ki egy közmegegyezés. 

Sasvári Zoltán: Az, hogy ez a teljesen rádőlne a házra, nem teljesen van úgy. Ágakat levágni 

kell, de sem felkopasztani, sem kivágni nem kell. Ami előtte áll fa, azt valóban ki kellene 

vágni, de a másiknak csak az ágait kell formázni, egy szép új koronát lehetne kialakítani. A 

szakértő is ezt ajánlotta. Tájképi jelentőségűnek ítélte, lehetne több kis fát ültetni helyette, de 

mikorra nő meg egy fa ilyen terjedelmesre? 

Szivek Péter: miden ágat meg kell formázni? 

Sasvári Zoltán:  Igen, minden ágra ki kell menni, ki lehet egy új, tetszetős koronát alakítani.  

Gaál Lajos: Nem azért vetődött föl a kivágás, mert bárkinek útban lenne a fa, de ha jön egy 

vihar és rádől a házra, mi lesz? Van ugyan biztosítása az Önkormányzatnak, de ha kiderül, 

hogy mi nyesettük fel, nem biztos, hogy fizet a biztosító. 

Vöröskői István: Arról kellene most dönteni, hogy készüljön-e szakvélemény. Ha igen, a 

polgármesternek kellene erre keretének lenni. Szakvélemény alapján jegyző asszony dönt. 10 

perces vitát egy óra alatt tárgyalt a testület. 

Javaslata: döntse el a polgármester rendel-e szakvéleményt. Abból majd kiderül, életképes-e a 

fa még 10-15 évig, csonkolással helyre lehet-e hozni, vagy ki kell vágni.  

Kochnyák Sándor: veszélyesnek gondolja a fát, virágzáskor pedig a környéket beteríti a 

vattaszerű virágokkal. 

Hertlik Mihály: Ha a ráfordított összeget új, nagyobb fára költenénk, jobban megérné. 

Nagy Péter: A Bizottság azt mondta, jegyző asszony dolga a fakivágási engedély, ki kell 

dolgozni egy menetet, hogy mindenki, intézmények, lakosság is tudja mi az eljárás. 

Sasvári Zoltán: Az egyesületen belül beszéltek arról, hogy a költségekhez hozzájárulnának, 

nem akarják, hogy javaslataik túlzott terheket rójanak az önkormányzatra.  

Makovics Zoltán: Javasolja, hogy az egyesület mérje fel a településen azokat a fákat, melyek 

úgymond védelem alá esnek. Ha ezekre érkezne kivágási kérelem, igénybe kell venni a 

szakértőt, egyéb esetekben nem. Túlzás lenne minden esetben 20 e. Ft-ért szakértőt fogadni.  

Feketéné Kain Magdolna: Az óvoda udvarán a nyárfák erős szélben a szomszéd épületét 

veszélyeztetik. Ha itt baj történik, ki lesz a felelős? Gyerekek is vannak az udvaron. 

Bognárné: Jegyzői hatáskörbe akkor kerülhet, ha a tulajdonos önkormányzat fakivágási 

engedélyt kér. Jegyző a tulajdonos helyett nem intézkedhet. 

Makovics Zoltán: Tájékoztatásul elmondja, hogy a Tűzoltóság nagyobb viharok után minden 

olyan fát kivág, mely láthatólag veszélyezteti a környezetet. Ezért térítést sem kell fizetni. 

Ilyenkor együttműködik az áramszolgáltatóval is. 

Gaál Lajos:  Ezzel le is zárható ez a napirendi pont. 

2. 

Kutyák 

Gaál Lajos: Mindenki tudja, hogy mennyi problémát okoznak a kóbor kutyák a faluban. A 

kóbor kutyák kérdésének megoldása testületi hatáskör. Felhívta az esztergomi 

önkormányzatot, mert ismeretes, hogy ott van gyepmester. Úgy nyilatkoztak, hogy 

fogadnának új ellátási területet, de a díjszabás 15-től fog változni. Úgy működne, hogy 

kijönnek érte, beviszik, a telephelyen egy bizonyos ideig tartják. Az egészségesek az állattartó 

telepre viszik. Arra kellene felhatalmazás, hogy ezt az ellátási szerződést megkösse. Nem 

álladóan lennének itt, csak hívásra jönnének. 

Nagy Péter: Minek szerződét kötni, ha csak alkalmanként jönnek? 

Gaál Lajos: Az ő jelenlegi területük Esztergom és Kertváros. Ha ide is jönnének, az ellátási 

területüket bővíteni kell. 

Szivek Péter: Milyen díja van? 

Gaál Lajos: Az előbb említette, hogy csak 15 után tudnak róla tárgyalni. 

Vöröskői István: A szerződés megkötésére hatalmazzuk fel a polgármestert. 



 Kochnyák Sándor: Ilyen volt mát Kesztölcön, nagy botrány lett belőle. Jöttek az állatvédők 

és tüntettek. 

Gaál Lajos: Az nem ilyen volt, akkor kábító lövedékkel lőtték ki az állatokat. Ez a mostani, 

egy humánus, elfogadható megoldás. 

Bognárné: Arra figyeljen a testület, hogy kötelezően ellátandó feladat, ha nem az 

előterjesztett formában, akkor másképp, de mindenképpen meg kell oldani. 

Makovics Zoltán: A szerződés megkötése átalány díjra, vagy alkalmanként szólna? 

Gaál Lajos: A szerződés ellátási területre, a díj alkalmanként lenne. 

Mészáros János: Nem kellene a döntés előtt megismerni a pénzügyi feltételeket? 

Gaál Lajos: Nyilván, ha olyan nem írja alá. A felhatalmazást egy ellátási szerződésre kellene 

aláírni. A díjat alkalmanként kell fizetni, ha nem áll rendelkezésre a pénz, nem lesznek 

kihívva. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy az ellátási szerződés aláírásával egyet értenek-e? 

A képviselő-testület 8 igen szavazattal 1  tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

14/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

felhatalmazza Gaál Lajos polgármestert, hogy 

Esztergom város Önkormányzatával 

a kóbor kutyák befogására 

ellátási szerződést kössön. 

Határidő: 2007. április 30. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

3. 

Öregfalu területén található foghíjak, telekrészek értékesítésének rendszere (javaslat, 

kiindulási alap): 

Gaál Lajos:  Kérte a testületet, hogy tegyenek javaslatot egy igazságosabb ingatlanár 

kialakítására. Javaslat nem érkezett, így saját elképzelését adja meg. Kéri a testülete, hogy 

bízza meg a pénzügyi Bizottságot és a Területfejlesztési Bizottságot, hogy ülésükön 

tárgyalják meg és a következő – márciusi – ülésen szülessen döntés. 

Szempontok: 

 Öregfalu területére m2 ár 6.000 Ft/m2 

  Csökkentő tényezők: 

 önálló területként nem használható    -20% 

 lakásépítésre használja, nem továbbértékesíthető   - 20% 

 vízkiállás nincs     - 10% 

 csatornakiállás nincs     - 10% 

 kesztölci lakos     - 10 % 

 

Kérdezi a Képviselőket, egyet értenek-e azzal a javaslattal, hogy bízzák meg a Pénzügyi és 

Gazdasági Bizottságot egy ingatlanár-szempontrendszer kialakításával? 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

15/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

Megbízza a Pénzügyi és Gazdasági Bizottságot, 

hogy alakítson ki egy szempontrendszert az értékesítésre kerülő 

önkormányzati ingatlanok árának kialakítására. 



Határidő: 2007. március 28. 

Felelős: Hertlik Mihály elnök 

 

Kérdezi a Képviselőket, egyet értenek-e azzal a javaslattal, hogy bízzák meg a 

Területfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot egy ingatlanár-szempontrendszer 

kialakításával? 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

16/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

megbízza a Területfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot, 

hogy alakítson ki egy szempontrendszert az értékesítésre kerülő 

önkormányzati ingatlanok árának kialakítására. 

Határidő: 2007. március 28. 

Felelős: Nagy Péter elnök 

4.  

Gaál Lajos: Az előző testületi ülésen a képviselő-testület elvben elfogadta a Plesina 

közvilágításának kiépítését. A megvalósításához azonban még tisztázni kell bizonyos 

dolgokat. Ki milyen költséget vállal? 

Nagy Péter: Ha ez nem belterület, az önkormányzatnak nem kötelessége. Úgy tudja, ez 

zártkerti rész. 

Gaál Lajos: Ez egy kérés volt, fel kell mérni, ki mit vállal. 

Három variáció lehet: Az ott lakók vállalják a költségeket, közösen az önkormányzattal, vagy 

csak az önkormányzat.  Fel is kell mérni a konkrét igényeket, s meg is kell terveztetni. 

Lehetőleg minden második lámpaoszlopra kerüljön egy. 

Bognárné: A kiépítés, közműfejlesztési hozzájárulásként a lakóké, a működtetés az 

önkormányzaté. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, egyet értenek-e azzal a javaslattal, hogy bízzák meg a 

polgármestert, indítsa el a plesinai közvilágítás kiépítésének menetét, tárgyaljon a lakókkal, 

ajánlja fel a variációkat, s tisztázza, hogy a lakók milyen költséget tudnak vállalni? 

A képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

17/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza a polgármestert,  

indítsa el a plesinai közvilágítás kiépítésének menetét,  

tárgyaljon a lakókkal, ajánlja fel a variációkat, s  

tisztázza, hogy a lakók milyen költséget tudnak vállalni 

Az önkormányzat magára vállalja az üzemeltetés költségeit. 

Határidő: folyamatos 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

5. 

Gaál Lajos: mindenki előtt tudott, hogy jegyző asszony március 1-től jön át Kesztölcre, de 

Leányváron is pályázatot írnak ki a megüresedett jegyzői állásra. Már előzetesen tárgyaltak 

róla, hogy ott is helyettesíteni kellene az új jegyző kinevezéséig. Munkakörét ott is át kell 

adnia. Kéri a Képviselő-testület hozzájárulását a helyettesítéshez.. 

 A képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

 



Kesztölc község Képviselő-testületének 

18/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete  

hozzájárul ahhoz, hogy Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző 

2007. március 1-től Leányvár községben 

az új jegyző megválasztásáig helyettes jegyzőként dolgozzon. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Kochnyák Sándor: Jelzi, hogy a buszforduló nagyon rossz állapotban van, gondoskodni 

kellene a kátyúzásról. 

Gaál Lajos: Napokon belül tárgyalni fog Bukovics úrral. Nem csak erről, hanem a Malom 

utca forgalma miatt is.  

Szivek Péter: Az Akácos utca, Malom utca elején el kellene helyezni egy behajtani tilos 

táblát. Rendkívül rossz állapotban vannak egyes utak. Nincs rá pályázat? 

Gaál Lajos: Sajnos úgy néz ki, hogy a Kesztölc méretű települések nem pályázhatnak új út 

építésére, csak a városok. 10-30 %-os önrésszel fognak kiírni pályázatokat felújításra.  

Mészáros János: Sajnos az ülés elején nem volt itt, de most bejelenti az Ügyrendi Bizottság 

nevében, hogy mindenki határidőre beadta vagyonnyilatkozatát. Most nem kellett senkit 

kizárni a szavazásból. 

Vöröskői István: Két dologról szeretne beszélni.  

Az egyik: már volt róla szó, hogy szükség lenne használható Kesztölc térképekre. Készülnek 

digitalizált térképek, de ezeknek magas az ára, megközelítőleg 1 M Ft. Ezek butított változata 

is 500 e.Ft körül van. A Földhivatalnál viszont beszerezhető laponként 3600.-Ft-ért megfelelő 

minőségű térkép. Kesztölc esetében a belterületi kb. hat darab lap lenne. Ez nem nagy összeg. 

Ezek 2880 vagy 2000-es léptékűek. Ki lehetne egészíteni külterületi térképekkel.  

A másik:  Készült az év elején egy munkaterv, melynek harmadik oszlopába a képviselői 

javaslatokat várták. Most már jobban átlátható a Bizottságok működése, a Képviselők 

feladati. Javasolja, hogy a következő testületi ülésen legyen erre egy napirendi pont. Legyen 

ütemezett feladatok, elvégzése határidőhöz kötve. Ilyenekre gondol, hogy a 

Településfejlesztési Bizottság foglalkozzon a településfejlesztési koncepció előkészítésével. 

Készüljön el a támogatások odaítélésének szempontrendszere. A Képviselők kapják meg a 

jegyzőkönyveket elektronikus úton. 

Gaál Lajos: köszöni a javaslatot. Rövid szünetet rendel el, majd zárt üléssel folytatódik a 

tanácskozás. 

 

A zárt ülésen hozott határozatok kihírdetése: 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

19/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

felkéri a Ródium Kft ügyvezetőjét, Rudolf Róbertet, 

hogy tisztázza viszonyát az ingatlan tulajdonosával. 

Határidő: 2007. március 31. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

20/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

a 19/2007. (II.14.) számú határozat végrehajtásáig, 

de legkésőbb a következő testületi ülésig 



a Ródium Kft. belterületbe vonási kérelmének elbírálást elnapolja. 

Határidő: 2007. március 31. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

21/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

megbízza a polgármestert, hogy tervező cégektől kérjen árajánlatot a település fejlesztési 

koncepciójának és rendezési tervének elkészíttetésére. 

Határidő: 2007. májusi testületi ülés  

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

Kesztölc község Képviselő-testületének 

22/2007.(II.14.) számú határozata 

Kesztölc község Képviselő-testülete 

Megbízza a Településfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságot,  

foglalkozzon a Szent Kelemen tér korábban elfogadott terveivel, 

vizsgálja felül, az eredeti tervek megvalósíthatók-e? 

Ha más célra kellene hasznosítani akkor mire.  

Határidő: 2007. májusi testületi ülés 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

 

 

Gaál Lajos s.k.     Bognárné dr. Solymoskövi Veronika s.k. 

polgármester        m.b. jegyző 

 

 

Hitelesítő: 

  Vöröskői István 


